

Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling ..

Dato	6-5 2026	Deltagere	Hanne, Allan, Helle, Ejner og Kirsten
Inviterede		Fraværende	

Emne	Uddybning af emnet/beslutning	Ansvarlig
Parkeringspladser	Da der er ved at være mange biler på p-plads henne ved de små rækkehuse blev vi enige om at undersøge mulighed for opmærkning i båse	Bestyrelse
Fælleshus	Vi har ansøgt OB igen og afventer svar	
Haver	Det henstilles til at vi alle prøver at tage hensyn til naboerne herunder at stien ikke bliver spærret af materialer og husk at tage hensyn ved brug af grill og åben ild	
Loppemarked	Den 30-5 prøver vi at afholde loppemarked der følger nærmere info	
Sommerfest	Den 27-6 holder vi vores årlige sommerfest nærmere om det senere	
Belægning foran	Vi prøver pt at få et tilbud hjem på et nyt materiale, et harpiks produkt, som skulle være vandgennemtrængende og derfor ikke noget problem i forhold til befæstigelses graden	
Havelåger	Der bliver malet havelåger i år herunder bliver træ der er råddent også skiftet	
Fælleshus	Da vi fredag den 8-5 fik besked fra Preben og OB at vi har fået 250.000 Kr. fra deres pulje vil vi lige have det med i dette referat, men hold nu da op vi er glade og et stort tak til OB + Preben for at bevillige dette. Vores beboerkonsulent Anna som har hjulpet os med ansøgning skal også have et stort tak fra vores side. Nu skal vi så i gang med planlægning og de endelige godkendelser men det bliver utroligt spændende og noget vi ser frem til, vi vil naturligvis holde jer orienteret gennem hele forløbet og håber at i alle ser frem til at få et indendørs samlingspunkt	